



Nicholas Lee 李根仰

Associate 律师

D 直线 +65 6911 8328

E 电邮 nicholas.lee@careyolsen.com

Nicholas is an associate in Carey Olsen's dispute resolution team in Singapore.

His primary areas of practice include commercial litigation and insolvency, specialising in shareholder disputes and company law related matters. He has extensive experience across a variety of multi-jurisdictional disputes, and has advised liquidators on creditor claims, security issues and trust law.

Career

Before joining Carey Olsen, Nicholas trained under a leading arbitrator and senior counsel. He has clerked for international tribunals in a range of commercial and investor-state disputes under the auspices of the SIAC, HKIAC, ICC, PCA, CIETAC and CAS. He has also acted for listed companies before Singapore appellate courts in commercial and conflicts of laws matters.

Nicholas graduated with a double degree in Law and Accountancy from the National University of Singapore. He was admitted as an advocate and solicitor of the Supreme Court of Singapore in 2019. Nicholas is fluent in English and Mandarin.

李根仰 (Nicholas) 是凯瑞奥信新加坡办公室争议解决团队的律师。

他主要的执业领域包括商业诉讼和破产，专门处理股东争议和公司法相关事宜。他在处理多个司法管辖区的各种争议方面经验丰富，曾就债权人债权、担保问题和信托法为清算人提供法律服务。

在加入凯瑞奥信之前，李律师曾在一名首席仲裁员和资深大律师手下接受培训。他曾在由新加坡国际仲裁中心 (SIAC)、香港国际仲裁中心 (HKIAC)、国际商会 (ICC)、常设仲裁法院 (PCA)、中国国际贸易仲裁委员会 (CIETAC) 和国际体育仲裁院 (CAS) 等主办、处理的一系列商业和投资商与国家之间争议的国际仲裁庭中担任书记员。他还曾代表上市公司在新加坡上诉法院处理商业和法律冲突事宜。

李律师毕业于新加坡国立大学，获得法律和会计双学位。2019 年，他获准成为新加坡最高法院的辩护律师和事务律师。李律师精通英语和普通话。



LOCATION 地点

/ Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

/ British Virgin Islands
英属维尔京群岛
/ Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

/ Dispute Resolution and
Litigation
争议解决与诉讼
/ Restructuring and Insolvency
重组与破产



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

BERMUDA 百慕大群岛 BRITISH VIRGIN ISLANDS 英属维尔京群岛 CAYMAN ISLANDS 开曼群岛 GUERNSEY 根西岛 JERSEY 泽西岛

CAPE TOWN 开普敦 HONG KONG SAR 香港特别行政区 LONDON 伦敦 SINGAPORE 新加坡

careyolsen.cn

careyolsen.com